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Andorra

El col·lectiu de taxistes no està 
gens satisfet amb la nova pa-
rada central d’Andorra la Vella, 
situada al carrer Pau Casals, 
davant de l’antic hotel Corne-
lla, tot i que des de l’adminis-
tració comunal ja es dóna com 
a definitiva després que deixés  
de funcionar la que sempre hi 
havia hagut al davant d’uns 
grans magatzems a l’avinguda 
Meritxell. 

Així ho ha reiterat el presi-
dent de l’Associació de Taxistes 
d’Andorra (ATA), Sergi Gil, que 
va manifestar que la nova ubi-
cació, a tan sols uns metres de 
l’anterior però més amagada, 
està perjudicant molt econò-
micament els professionals del 
sector perquè encara hi ha mol-
tes persones que desconeixen el 
canvi que ha tingut lloc. “És un 
assumpte que es dóna per tan-
cat perquè no podem fer res. El 
cert, però, és que nosaltres no 
estem contents amb aquesta 
situació de la parada perquè hi 
ha moltes persones que no ens 
veuen i acaben decidint agafar 
l’autobús en lloc d’un taxi”,  ex-

plica  de manera contundent Gil 
quan se li pregunta per aquesta 
qüestió. 

La demanda reiterada de 
l’ATA en els últims mesos ha 
estat que es mantingués l’em-
plaçament anterior, una vegada 
acabades les obres de remode-
lació que van afectar l’avingu-
da Meritxell. “No pensem que 
allà molestéssim a ningú”, va 
insistir Gil. Tot i així, la corpo-
ració comunal va decidir deixar 
la nova ubicació del carrer Pau 
Casals com a definitiva addu-

int que a l’indret anterior on hi 
havia la parada hi manca espai 
perquè diversos taxis puguin 
estacionar a l’espera de recollir 
clients. “Creiem que la nova 
parada central és en un carreró 
mal senyalitzat i poc conegut 
per la població”, va afirmar Gil. 

Aquesta és una de les qüesti-
ons que més preocupen actual-
ment al col·lectiu de taxistes, ja 
que abans bona part dels viat-
ges que feien al llarg del dia par-
tien precisament de la parada 
central de l’avinguda Meritxell, 

i ara han vist com s’han anat 
reduint. D’aquesta manera, a 
la crisi que ja pateix el sector 
des de fa molts mesos, que ha 
suposat que la feina hagi baixat 
“bastant”, en paraules del pre-
sident de l’ATA, s’uneix ara una 
circumstància negativa més que 
també està perjudicant l’activi-
tat dels taxistes.

Renovació de la centRal
Per fer front precisament a la 
greu crisi que pateix des de fa 
temps el sector i adaptar-se a 
les noves necessitats dels cli-
ents, l’ATA té previst proposar 
en l’assemblea que tindrà lloc a 
mitjans del proper mes d’octu-
bre la renovació de la centraleta 
que rep les trucades dels usua-

ris, en considerar que la que uti-
litzen en aquests moments s’ha 
quedat obsoleta. La iniciativa 
parteix de la junta directiva que 
encapçala l’associació, que tro-
ba que aquest és un dels punts 
més importants que volen ti-
rar endavant properament per 
complir així el programa amb 
què es van presentar a les dar-
reres eleccions. El nou sistema 
hauria de permetre, per exem-
ple, que la central sàpiga  en tot 
moment quina és la situació de 
tots els taxis que circulen al país 
a través de GPS i que els taxistes 
puguin cobrar els trajectes amb 
targetes. 

D’altra banda, el col·lectiu 
també està a l’espera de com 
s’inicia la nova temporada d’hi-
vern per veure com els afecta 
l’intrusisme, un problema que 
també estan denunciant des 
de fa molts mesos i que no cre-
uen que eradiqui la nova llei del 
transport que està en tràmit 
parlamentari.  L’ATA  lamenta 
que el projecte de llei permeti 
la possibilitat que establiments 
privats com els hotels puguin 
fer trasllats del país si complei-
xen uns requisits.

L’ATA afirma que els taxistes perden 
clients amb la nova parada central
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senyalitzat i poc 
conegut per la gent

Els socialdemòcrates han ex-
pressat de nou el seu suport al 
Govern en política exterior per-
què consideren que la gestió que 
està fent és l’encertada. Així ho 
va manifestar ahir el president 
del grup parlamentari socialde-
mòcrata, David Rios, després 
d’una reunió de més d’una hora 
amb el cap de Govern, Antoni 
Martí, a l’edifici administratiu. 
“Pensem que aquesta és una 
qüestió d’Estat i per això hem 
de fer costat al Govern, que 

sempre ha tingut molta cura de 
tenir-nos informats”, va expli-
car Rios a la sortida de la reu-
nió. El PS entén, així doncs, que 
l’executiu “va pel bon camí” per 
assolir un conveni de no doble 
imposició amb Espanya, “i per 
tant donem suport a aquesta 
iniciativa”. De la mateixa mane-
ra els socialdemòcrates creuen 
que es va també en la bona via 
en la negociació amb la Unió Eu-
ropea (UE) per firmar un acord 
d’associació i amb l’OCDE per 
avançar cap a l’intercanvi auto-
màtic d’informació fiscal. 

Això sí, el PS considera que el 
Govern ha de fer un esforç per 
comunicar a la ciutadania tot el 
que s’està fent en aquest àmbit 
“per donar confiança que anem 
pel bon camí”. “Entenem que els 
ciutadans tenen uns neguits i 
el Govern està fent uns passos 
però no ha estat capaç de comu-
nicar-ho correctament”, va indi-
car Rios. 

La trobada d’ahir entre Martí 
i Rios formava part de les reu-
nions periòdiques que el cap de 
l’executiu manté amb els presi-
dents dels grups parlamentaris 

per tenir-los informats dels di-
ferents dossiers oberts en matè-
ria d’afers exteriors. En aquest 
sentit, Rios va indicar que ahir 
havia tingut informació de pri-

mera mà sobre les recents reu-
nions de Martí amb el president 
del Govern espanyol, Mariano 
Rajoy, i amb el sant pare, i tam-
bé de la de Cinca i Montoro.

El PS demana més comunicació 
del Govern en política exterior

afers exteriors
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